
PROTOKÓŁ
XVII Sesji Rady Gminy Sadlinki odbytej w dniu 14 sierpnia 2008 r.

Posiedzenie  XVII  Sesji  rozpoczął  o  godz.  1000 Przewodniczący  Rady  Jan  Piskor 

wypowiadając słowa: „Otwieram XVII Sesję Rady Gminy Sadlinki”.

Przewodniczący  przywitał  zaproszonych  gości,  radnych  oraz  sołtysów.  Na 

posiedzenie Rady Gminy przybyło 15 radnych w związku, z czym Przewodniczący Rady Jan 

Piskor stwierdził prawomocność obrad (lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu). 

Przewodniczący  Rady  zaproponował,  aby  do  porządku  obrad  wprowadzono 

dodatkowe  uchwały  dotyczące  zbycia  nieruchomości  oraz  udzielenia  bonifikaty  od  ceny 

nieruchomości.  

Radni przyjęli jednogłośnie następujący porządek obrad:

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. Zatwierdzenie porządku obrad.

2. Przedstawienie przez Wójta spraw realizowanych w okresie między sesjami.

3. Interpelacje i zapytania radnych.

4. Uchwała w sprawie zmian budżetu Gminy Sadlinki na 2008 r. 

5. Uchwała  o  zmianie  Uchwały  Nr  XXVI/149/2005  Rady  Gminy  Sadlinki  z  dnia  28 

czerwca  2005  r.  w  sprawie  ustalenia  regulaminów  określających  wysokość  oraz 

szczegółowe  warunki  przyznania  nauczycielom  dodatku  za  wysługę  lat, 

motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy oraz wysokość i warunki wypłacania 

innych  składników  wynagrodzenia,  a  także  szczegółowe  warunki  obliczania  

i  wypłacania  wynagrodzenia  za  godziny  ponadwymiarowe  i  godziny  doraźnych 

zastępstw, dodatku mieszkaniowego i nagród. 

6. Uchwała o zmianie uchwały Nr XXXII/184/2006 Rady Gminy Sadlinki z dnia 15 marca 

2006 r. w sprawie przyjęcia Wieloletniego Planu Inwestycyjnego na lata 2008 – 2010.

7. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości.

8. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na udzielnie bonifikaty od ceny nieruchomości 

sprzedawanej jako lokal mieszkalny.

9. Przyjęcie protokółu z obrad poprzedniej sesji.

10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.

11. Wolne wnioski.
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Ad. 2 
E.  Krajewska –  Wójt  -  przedstawiła  informację  na  temat  spraw realizowanych  w 

okresie między sesjami. 

Ad. 3.
Radni i sołtysi nie wnieśli żadnych interpelacji, zapytań i uwag.

Ad. 4. 
Józefa Bartczak – Z-ca Skarbnika Gminy – przedstawiła zmiany w budżecie zgodnie 

z przygotowaną uchwałą. 

Jan  Piskor –  Przewodniczący  Rady  -  odczytał  Uchwałę  Nr  XVII/139/2008  Rady 

Gminy Sadlinki z dnia 14 sierpnia 2008 r. w sprawie zmian budżetu Gminy Sadlinki na 2008 

r. i przystąpił do głosowania.

Za  przyjęciem  uchwały  głosowało  14  radnych  1  radny  wstrzymał  się  od  głosu. 

Uchwała został przyjęta większością głosów.   

Ad. 5.
J. Piskor – Przewodniczący Rady - odczytał Uchwałę Nr XVII/140/2008 z dnia 14 

sierpnia  2008  r.  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zbycie  nieruchomości  i  przystąpił  do 

głosowania.

Za  przyjęciem  uchwały  głosowało  15  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu,  w 

związku z tym uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

Ad. 6.
J. Piskor – Przewodniczący Rady - odczytał Uchwałę Nr XVII/141/2008 z dnia 14 

sierpnia 2008 r. o zmianie uchwały Nr XXXII/184/2006 Rady Gminy Sadlinki z dnia 15 marca 

2006 r. w sprawie przyjęcia Wieloletniego Planu Inwestycyjnego na lata 2008 – 2010.

Za  przyjęciem  uchwały  głosowało  15  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu,  w 

związku z tym uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

Ad. 7. 
J. Piskor – Przewodniczący Rady - odczytał Uchwałę Nr XVII/142/2008 z dnia 14 

sierpnia 2008 r. w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości oraz przybliżył sprawę 

sołtysom, że chodzi o mieszkanie Państwa Winiarskich, których dom zawalił się w Białkach. 

Państwo Winiarscy chcą wykupić to mieszkanie.  

Za  przyjęciem  uchwały  głosowało  15  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu,  w 

związku z czym uchwała została przyjęta jednogłośnie.  
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Ad. 8. 
J. Piskor – Przewodniczący Rady - odczytał Uchwałę Nr XVII/143/2008 z dnia 14 

sierpnia 2008 r. w sprawie wyrażenia zgody na udzielnie bonifikaty od ceny nieruchomości 

sprzedawanej jako lokal mieszkalny.

Za  przyjęciem  uchwały  głosowało  14  radnych  1  radny  wstrzymał  się  od  głosu. 

Uchwała został przyjęta większością głosów.   

Ad. 9.
Ponieważ nie było uwag do protokołu z XVI Sesji  Rady Gminy Sadlinki  został  on 

przyjęty jednogłośnie.

Ad. 10.
W związku z tym, że radni nie wnieśli zapytań i interpelacji odpowiedzi nie było. 

Ad. 11.
J.  Piskor – Przewodniczący Rady – w związku z tym, ze na sali są sołtysi proszę 

Panią Wójt o przybliżenie nam sprawy protokołów suszowych. 

E. Krajewska – Wójt – w dniu dzisiejszym protokoły suszowe zostały dostarczone 

przez Pana Krzemienia do Gdańska. W najbliższym czasie zapadną decyzje w jakiej formie 

będzie pomoc. Sądzimy, że mogą to być kredyty preferencyjne i mamy nadzieję, że może 

być to coś więcej niż tylko kredyty.  Średni procent zniszczeń w  uprawach wyniósł  około 

50%. W żadnym z szacowanych gospodarstw  procent strat nie był mniejszy niż 30%. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady – w imieniu własnym oraz rolników prosił  bym 

Panią  Wójt  żeby Pani  uczestniczyła  w  spotkaniach  z  Wojewodą,  które  dotyczą  właśnie 

spraw rolników i rolnictwa. 

E. Krajewska – Wójt – Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo wiecie dobrze, ze 

ja nie opuszczam takich spotkań i zawsze w nich uczestniczę.  

Z.  Krajewski –  radny  –  Pani  Wójt  proszę  przybliżyć  Pani  sołtys  z  Okrągłej  Łąki 

sprawę połączeń autobusowych. 

E. Krajewska – Wójt – w dniu wczorajszym na posiedzeniu Komisji był Pan Sławomir 

Kłos. Poinformował nas, że kursy do Okrągłej Łąki są nieopłacalne. Jest inna Firma, która 

stara  się  o licencję  na przewóz osób również przez teren naszej  gminy.  Firma ta jest  z 

Województwa  Kujawsko  –  Pomorskiego.  Załatwianie  licencji  potrwa  około  8-9  miesięcy. 

Będę Państwa informować na bieżąco o rozwoju sytuacji. 

M. Grzyb – radny – a co ze sprawą połączeń kolejowych?
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E.  Krajewska –  Wójt  –  otrzymałam pisma z  Urzędu Marszałkowskiego  od  Pana 

Marszałka  Struga,  że  aby  można  wznowić  połączenia  kolejowa  to  muszą  być 

wyremontowane tory z Gardei do Grudziądza. UM Województwa Pomorskiego chce wznowić 

połączenia ale nie chce tego Marszałek Województwa Kujawsko – Pomorskiego. To jest 

takie  zbywanie.  Myślę,  że w  innej  części  województwa   byłoby  zdecydowanie  inaczej  i 

szybciej.

M. Zdankiewicz – radny – co się stało od wczoraj,  że została zmieniona decyzja 

dotycząca Państwa Jaworskich?

E.  Krajewska –  Wójt  –  Szanowni  Państwo  dom  w  którym  mieszkają  Państwo 

Jaworscy to ruina, mieszkają tam osoby które nie szanują niczego. Zakup dla nich kontenera 

mieszkalnego  to  nie  jest  kara.  Podstawowe  rzeczy  do  życia  i  egzystencji  są  w  takim 

kontenerze. Posiadamy ofertę kontenerów mieszkalnych z Gorzowa Wielkopolskiego. 

M. Grzyb – radny - takie kontenery widziałem w Gdańsku naprzeciwko rafinerii. 

E. Krajewska – Wójt – proszę Pana radnego, żeby ustalił telefon do tej firmy, to się z 

nimi  skontaktujemy.  Lepiej  skontaktować  się  z  firmą  z  Gdańska  niż  z  Gorzowa 

Wielkopolskiego.

P. Żyła –  radny –  przejeżdżając  jakiś  czas temu betonówką  przez  Bronisławowo 

zauważyłem, że jest ona w fatalnym stanie. Mam pytanie dlaczego tak jest, przecież droga ta 

była remontowana?

E. Krajewska – Wójt – ta droga rozjeżdżana jest przez Firmy które kopią piach. Po 

prostu  skracają  sobie  drogę  i  jeżdżą  popołudniami.  Ta  droga  ułożona  jest  na  podłożu 

torfowym  i  wszystko  się  rozsuwa.  Drogi  betonowe  na  torfach  musiałyby  mieć  ogromną 

nośność, ponieważ to wszystko siada. Ludzie mówią anonimowo kto jeździ i  mamy tylko 

takie informacje. Jak się kogoś nie złapie to nie można mu nic zarzucić. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady – mam pytanie kiedy będzie następna sesja i kogo 

zapraszamy?

E. Krajewska – Wójt – następną sesję myślę, że zrobimy w końcówce września. Na 

Sesję chciałabym zaprosić  Pana Marszałka Leszka Czarnobaja. 

Ad. 18
Przewodniczący Rady zamknął obrady XVII Sesji Rady Gminy Sadlinki. 

Protokołował 
S. Rogala

4



5


